
EKO DUNAV d.o.o 

Glavna 3 

Borovo 

 

 

ZAPISNIK 

 

sa 5. redovne sjednice Nadzornog odbora EKO-DUNAV d.o.o. za komunalno gospodarstvo održane 

dana 01.03.2016. godine u prostorijama tvrtke u Borovu, Glavna 3 sa početkom u 19:00 sati. 

 

 Nakon što predsjednik uvodno daje pozdravnu riječ te konstatira da sjednici prisustvuju  

Srđan Jeremić i Danko Nikolić te direktor Miloš Erić predlaže slijedeći Dnevni red: 

1. Razmatranje izvještaja o radu Eko-Dunav d.o.o. za komunalno gospodarstvo za 2015. godinu, 

2. Razmatranje financijskog izvještaja Eko-Dunav d.o.o. za komunalno gospodarstvo za 2015. 

godinu, 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno.  

 

Točka 1.  

  

Predsjednik Srđan Jeremić otvara sjednicu te poziva direktora Erića da pobliže pojasni izvještaj. 

Miloš Erić stavlja akcent na odvoz komunalnog otpada kao glavne djelatnosti poduzeća te ističe da 

je za vremensko razdoblje od 5 mjeseci prikupljeno 500 t otpada. Također, izjavljuje da je i odvoz 

glomaznog otpada odrađen te ističe poteškoće u vezi sa naplatama za uslugu odvoza otpada i 

napominje da je dužnicima poslana obavijest za izmirenje dugovanja na koju su se pojedini 

odazvali.  

Srđan Jeremić postavlja pitanja koliko je poslano takvih obavijesti? 

Miloš Erić kaže da je poslano oko 70 obavijesti na koju su se odazvali njih 30-ak te ukazuje na 

problematiku povremenog boravka u Borovu pojedinih korisnika odvoza otpada koji se ne 

pridržavaju dogovora o prijavi boravka. 

Nadalje ističe da je u 2015-oj godini evidentirano 88 sahrana na mjesnom groblju u Borovu. 

Danko Nikolić postavlja pitanje da li je moguće prikupljati glomazni otpad po domaćinstvima? 

Erić obrazlaže da tvrtka nije u mogućnosti prikupljati glomazni otpad na takav način, a budući da 

zakon ne dozvoljava prikupljanje na javnim površinama određen je način prikupljanja u prostoru 

nekadašnje zadruge u vremenskom razdoblju od 7 dana. 

Ističe i da se razmatraju određene opcije kako bi se ova usluga učinila dostupnom starim i teško 

pokretnim korisnicima. 

Predočeni izvještaj o radu usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 2. 

 

Srđan Jeremić ukazuje da je financijski izvještaj za 2015. godinu dostavljen članovima NO zajedno 

sa pozivom na sjednicu te poziva direktora da ga pobliže obrazloži. 

Erić pojašnjava izvještaj po segmentima. Prvo objašnjava prihodovnu stranu, a potom i rashodovnu. 

Najveći dio prihoda sastoji se od prihoda na osnovu sakupljanja i odvoza komunalnog otpada, 

prigoda od upravljanja mjesnim grobljem te od održavanja javnih površina na području Općine 

Borovo. Rashodovna strana se sastoji od troškova neophodnih za normalno i neometano 

funkcioniranje poduzeća te je ista manja u odnosu na prihodovnu stranu što je rezultiralo 

ostvarenjem pozitivnog financijskog rezultata, tj. dobiti. 

Članovi NO izvršili su uvid u financijsku dokumentaciju te utvrdili da se ista vodi sukladno 

postojećim zakonskim propisima iz ove oblasti. 



Financijski izvještaj je usvojen jednoglasno. 

 

 

Točka 3. 

 

Budući da pod točkom razno nije bilo pitanja niti prijedloga, Srđan Jeremić zaključuje sjednicu NO 

u 20:00 h. 

 

 

 

Zapisničar:                                                                                      Predsjednik NO: 

 


